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1. Proszq o informacjq jakie Srodki pieniq2ne z Urzqdu Miasta Wloclawek zostaly przekazane w tym roku

do Klubu Koszyk6wki Anwil. Dekliracje pana prezydenta byl na poziomie 2 rnl ztr ale te Srodki nie s4

pokazane w bud2ecie miasta. proszq tei o informacjq jakie drodki dla Klubu Koszyk6wki Anwil planuje siq

w budiecie na rok 2020r., bo w projekcie budZetu ich nie widai . Przypominam ie klub radnych Prawa i

Sprawiedliwo(ci zlo2yl wniosek budiuto*y o przekazanie 3 rnl zl w 2020r., w tym 1,2 mI zl na pokrycie

kapital6w ujemnych.

2. Proszq o dokoriczenie przez miasto kr6tkiego okolo 50 m odcinka iEcz4cego, 6wie2o wyremontowan4

przez Lasy Paristwowe ulicq Chelnicke w polEczeniu z ulicE Lipnowsk4 wraz z zatoczk4 przystankowq.
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11. R5zinowskiej proszq o likwidacjq licznych wyboj6w i ubytkdw w jezdni, oraz gruntowy

remont chodnika. Brak reakcji-ze strony miasta doprowadzi do dalszej degradacji tej r:licy i zwiqkszenia

nakladdw finansowych w prryszlo5ci. Taki ,t* n"*i.ochni i chodnik6w moZe w konsekwencji narazii

miasto na odpowiedzialno66 finansowq z t]'tulu odszkodowari.

4. W trosce o dobry wizerunek miasta proszQ o usynrowanie kilku lawek i koszy na odpady na-parkingu

poloZonym na stopniu wodnym we Woclawku. Co6cie z calej Polsl<i zatrzymujEcy siq i odwiedzaj4cy to

miejsce s4 zdziwieni, ie brakuje tam tak podstawowych element6w infrasauktury.

S. proszq o informacjq, na jakim etapie jest sprawa przyznania medalu prezydenta miasta wloclawek dla

zasluZonych spolecznik6w i knwiodawc6w pan6i'r

6. Mieszkaric6w llicy Starodqbskiej zbulwersowal fakt wyciqcia fragmentu niedawno remontowanej

nawierzchni na wysokoSci nr 19. Proszq o wyja6nienie tej sprawy'

7. Iviieszkanry miasta sq zdziwieni, 2e dwujezdniowej ruchliwej arterii obok TESCO na uiicy Kn:sz;riskiej,

posadowiono kilka larry'ek. posnrlujE o przeniesienil tych lawek chociaiby na ulicq KaLisk4 gc",ie jest

mniejsza emisja spalin i wiqkszy ruch pieszych'

g. pan ul. Noakowskiego :wr6cil siq <lo MPEC Sp. z o.o. o wykonanie przyl4cza

grzewczego do jego posesji. Otrzymal negatf^rn4 odpowiedZ ze sftony sp5lki, kt6rej nie oplaca 
-siq 

budoit'a

irzyl4cralten miesztani.l t*i.rdri, ze o"n i dw,5;kf sqsiadow byli by chqtni podl4czenia siq do miejstiej

sieci grzewczej. proszq o wyja6nienie tej sprawy jak r6rtniei poinforrrorvanie o wyja6nieniach bezposrednio

zainteresowanych.

9. Proszq o vyja6nienie czy MPK Sp. z a.o. bqdzie korzystala , Slog firmy zewnquznej w celu

p.".pro*r,lraniii<ontroli bilei6w osSb k-orzystajqcych z komunikacji miejskiej we Wloclawku'
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